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WROCŁAW  (inf.  wł.).  Informowaliśmy,  że  w  pierwszym  dniu  lutego  br.  odbędzie  się
spotkanie przedstawicieli komitetu protestacyjnego i włodarza gminy Kłodzko z dyrektorką
wrocławskiego oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Doszło do niego z
inicjatywy wójta Zbigniewa Tura, a przedmiotem rozmowy pozostawał przebieg odcinka
przyszłej drogi ekspressowej S8 z Barda-Przyłęku do Kłodzka.

- Pani dyrektor poinformowała nas. m.in. o konieczności włączenia drogi krajowej nr 46 w planowany
przebieg korytarza A2 lub A4. Stąd 9 lutego br. nastąpi otwarcie ofert na opracowanie koncepcji
obwodnicy Złotego Stoku. Do wykonania będą cztery warianty przebiegu tej obwodnicy. Każdy z nich
ma ujmować koncepcję wpinania się tej obwodnicy albo w odcinek A2, albo A4. Termin opracowania
tej  dokumentacji,  to 2022 rok  -  mówi wójt  Z.  Tur.  -  Do tego czasu wstrzymane zostaną prace
związane z poprowadzeniem odcinka S8 pomiędzy Bardem i Kłodzkiem.

Według GDDKiA - droga 46 jest bardzo ważnym szlakiem komunikacyjnym w obrębie autostrady A1 i
drogi krajowej nr 8, dlatego istotne jest jej wpięcie do przyszłej S8. W którym miejscu to nastąpi,
okażę się za po przeanalizowaniu wspomnianych koncepcji obwodnicy Złotego Stoku, która w tej
sytuacji staje się języczkiem u wagi.

Inwestor  nie  dopuszcza  myśli,  aby  budowę drogi  S8  z  Wrocławia  zakończyć  w  Bardzie.  Taka
informacja, która już pojawiła się w przestrzeni publicznej, nie jest prawdziwa.
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